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ZAPISNIK 

Sa 4. redovne Skupštine Turističke zajednice općine Orebić održane dana 27.03.2019. godine u 10:00 sati u 

prostorijama OPG Hrid u Gurića selu (Orebić). 

NAZOČNI: Tomislav Ančić -  predsjednik Skupštine TZOO ,Ivanka Tolj Bilić, Duško Begović, Ivo Mrčić, Igor 

Mikulić, Petar Jurković, Branko Peter Puljich, Žarko Pecotić, Marina Šabić, Senija Đeldum, Ivo Krističević, Iva 

Bikić, Đani Lupis - članovi Skupštine 

IZOČNI: Rajka Vuletić, Brankica Radić, Tatjana Tolj, Kata Tolj, Igor Skaramuča, Višnja Vukotić, Dragutin 

Cvitanović, Mateo Opačak – članovi Skupštine 

OSTALI NAZOČNI:  Antonija Šeparović - djelatnica, Asja Perčić – zamjenica predsjednika NO, Marko Galiot – 

zapisničar. 

Predsjednik Turističke zajednice općine Orebić, Tomislav Ančić  otvara sjednicu sjednicu Skupštine TZOO te  

utvrđuje kvorum i pravovaljanost odluka koje će biti donesene na sjednici. 

Predlaže sljedeći :  

 

                                                          D N E V N I   R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 3. redovne sjednice 
2. Izvješće o izvršenju programa rada i financijskog plana za 2018. godinu 
3. Izvješće o radu Turističkog vijeća za 2018. godinu  
4. Izvješće Nadzornog Odbora za 2018. godinu 
5. Razno  

 

 

T.Ančić daje daje dnevni red na glasovanje. 

 

Zaključak: dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

 

 

Ad.1. Usvajanje zapisnika sa 3. Redovne sjednice 

 

T.Ančić otvara raspravu. 

 

Zaključak: Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
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Ad 2. Izvješće o izvršenju programa rada i financijskog plana za 2018. Godinu 

 

T.Ančić: Iščitava pojedine stavke iz financijskog izvješća 

 

D.Begović: Mislim da smo ostvarili dobre prihode, zadovoljan sam i sa visinom sredstava koja se 

izdvajaju za oglašavanje, ali nisam zadovoljan kako se troše sredstva za financiranje određenih udruga. 

Smatram da je potrebno i smanjiti aktivnosti od 15.7.-15.8. te s preostalim iznosom sredstava riješiti 

komunalnu infrastrukturu. Izuzetno je bitna prometna infrastruktura te rješavanje problema 

poprečnih ulica. 

 

T.Ančić: poprečne ulice je gotovo nemoguće u Orebiću riješiti, to je problem star 40 godina 

 

P.Jurković: Što nam možete reći o planu upravljanja plažama i dohranama plaža? 

 

T.Ančić: Objašnjava da je ugovor za upravljanje plažama potpisan i da dohrana je u tijeku. 

 

M.Šabić: Hoće li Hotel Komodor raditi ove godine? 

 

T.Ančić: Prema mojim saznanjima neće, ali postoji veliki interes za Pernu. 

 

P.Jurković: Zašto ne želite skratiti luku? Hoćemo li imati obilaznicu? 

 

D.Begović: možda treba dati prijedlog da se luka izmjesti na neko drugo mjesto. Trenutno nije dobro i 

imamo sreće da nema smrtnih slučajeva sa ovakvom lukom. Najbolje rješenje bi bio most na Korčulu. 

 

P.Jurković: Most je u planu, a mi ćemo radi 10-15 godina uništiti Pernu. 

 

 

Zaključak: Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće o izvršenju programa rada i financijskog plana za 2018. 

godinu.  

 

 

Ad 3. Izvješće o radu Turističkog vijeća za 2018. godinu  

 
T.Ančić: Samo bih vas izvijestio da je gđa Jelena Radovanović dala izvanredni otkaz ugovora o radu, te 

da smo dobili presudu, ali ne bih želio o postupku kako nisam stručan. Što se mene tiče možemo 

dovesti odvjetnika ovdje, pa vam on može razjasniti cijelu situaciju. 

 

T.Ančić: otvaram raspravu po pitanju izvješća o radu TV 

 

D.Begović: Imam dva prijedloga, prvi je da odaberemo nekoga tko želi i u mogućnosti je sudjelovati u 

radu TV, npr. gosp. Ivo Violić je bio samo na prvoj sjednici. I drugo, možemo li vidjeti izvješća sa 

sajmova od gosp. A.Piantanide koji je bio u Štokholmu i gosp. M. Đelduma koji je bio u Pragu. Ukoliko 
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Turistička zajednica financira njihov put red je da znamo gdje su bili, s kim su razgovarali, na kojem 

štandu su bili itd. 

 

T.Ančić: nama su predočena izvješća sa tih sajmova, te ih možemo i vama dostaviti. Što se tiče smjene 

i reizbora novih vijećnika TV molim vas da to ipak ostavimo za slijedeću sjednicu. Sada imamo stvarno 

dosta posla osobito kad bi trebali napraviti natječaj za novog direktora. Možemo to riješiti razgovorom 

sa gosp. Violićem. 

 

P.Jurković: Što je sa Miss kineske dijaspore? 

 

T.Ančić: Imali smo prijedlog da se to održi baš u Orebiću, ali dogodio se problem ukoliko bi se održalo 

bilo bi usred sezone, a mi nemamo dovoljan broj kapaciteta. Razlog je što su te cure studentice i one 

su slobodne jedino u tom terminu. 

 

P.Jurković: Zašto se ne uloži više u Kućište? Kod nas nema nikakvih događanja… 

 

T.Ančić: Svako mjesto ima svoj program za ljeto, od Lovišta, Vignja i ostalih pa tako i Kučište. MO 

Kučište je imao lani zahtjev za jednom manifestacijom.  

 

Zaključak: Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće o radu Turističkog vijeća za 2018. godinu.  

 

 

 

Ad 4 Izvješće Nadzornog Odbora za 2018. Godinu 
 
T.Ančić: daje riječ zamjenici predsjednika NO Asji Perčić da obrazloži izvješće NO 

 

A.Piantanida: Temeljem provedenog nadzora te uvida u dokumentaciju Nadzorni odbor donio je 

zaključak da TZO Orebić posluje u skladu sa zakonom te su sva izvješća donesena u zakonskom roku. 

 

T.Ančić otvara raspravu. 

 

Zaključak: Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće Nadzornog Odbora za 2018. godinu. 

 

 

 

Ad 5. Razno 

 

T.Ančić: mi smo dobili ponudu od Jadranke d.d. za zatvaranje duga od Cluba Adriatic d.d. koji iznosi 

oko 600.000 kn. Oni bi uplatili oko 53% od ukupnog duga za zatvaranje cjelokupnog potraživanja 

odnosno otprilike 320.000 kn. 

T.Ančić: samo ako imamo vašu potporu za nastavak mi bi krenuli u razgovore sa TV TZOO, HTZ-om, TZ 

DNŽ i Crvenim križem od kojih sve moramo dobiti pristanak kako bi se dug umanjio. 

 

Zaključak: Jednoglasno je prihvaćeno da se pokuša naplatiti polovina duga. 
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I.Mikulić: nadovezao bih se na gosp.Begovića, u Orebiću imamo Hotel Rivijeru, zašto ne bi i njih 

uključili u rad Skupštine TZOO 

 

D.Begović: Čitajući novine možemo zaključiti da ništa ne piše o Orebiću, npr. mogli bi  ovdje angažirati 

novinara da prisustvuje sjednicama Skupštine, sve je to PR. 

EU će raspisati natječaj za razvoj solarnih elektrana zašto ne bi mi imali solarne elektrane na padinama 

koje su sad izgovorene. 

 

T.Ančić: Mi smo imali prijedlog vjetroparkova pa su se bunili. Kod solarnih elektrana naša brda nisu 

pogodna s obzirom na veliku strminu i osim toga potrebna je blizina trafostanica. 

 

D.Begović: Ide li luka Perna bez zaobilaznice? 

 

T.Ančić: idu projekti luka, zaobilaznica, kanalizacija… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sjednica završava u 11:40 sati. 

 

 

Zapisnik sačinilo prema tonskom zapisu     Zapisnik ovjerava 

Marko Galiot             Tomislav Ančić, predsjednik 

 

 

 

__________________                           __________________ 


